## 2025 雙北世界壯年運動會 射箭

## Dress Regulations 服裝規定小提醒

• Athletes shall wear trousers, shorts, dresses, skirts or divided skirts of their choice, however, this legwear may not be shorter than the athlete's fingertips when the arms and fingers are extended at the athlete's side. Athletes shall wear long or short sleeved shirts, blouses or tops, however, the upper body clothing must be fixed over each shoulder covering the front and back of the body while still covering the midriff when the athlete is at full draw.

選手可以選擇穿著長褲、短褲、連衣裙、裙子或褲裙。在選手伸直手臂放在身體側邊時,下著服裝長度不得短於指尖。上身服裝可選擇「長袖」或「短袖」上衣(註:不可著背心),服裝必須固定於雙肩(註:不可以是鬆垮、滑落、或只掛在一邊),且覆蓋前、後身體部位,並在選手拉滿弓時仍能遮蓋腹部。

• No denim or jeans, regardless the colour, or camouflage clothes and equipment may be worn nor any oversize or baggy type pants or shorts.

禁止穿著任何顏色牛仔褲或牛仔裝、迷彩服與裝備,以及過大或寬鬆型的褲子和短褲。

• During the Mixed Team match play competition the same colour and style shirt/blouse/top and the same colour pants/shorts/skirts shall be worn.

混雙團體賽,參賽隊員須穿著相同顏色和款式的上衣以及相同顏色褲子/短褲/裙子。